



奧運大樓管理有限公司

通告

放寬社交距離措施

致：奧運大樓各租戶


政府公布由 2022 年 11 月 17 日起適度放寬社交距離措施，在一般會佩戴口罩的處所，「疫苗通行證」將由「主動查核」改為「被動查核」。

因此，由即日起，所有人士（包括「黃碼」人士）只須符合「疫苗通行證」接種要求即可進入奧運大樓。然而「紅碼」人士仍然不得進入。

所有人士（包括各租戶職員）必須使用「安心出行」流動應用程式掃描場所二維碼，並向大樓職員展示掃描結果，經核實後即可進入奧運大樓。

如未能符合疫苗接種要求或出示有效豁免證明的人士，只可在大樓正門外處理事務，屆時敬請總會派員到正門外協助處理。

現行「疫苗通行證」接種要求如下：

適用人士	實施日期	現時至 2022 年 11 月 29 日	2022 年 11 月 30 日起
一般人士			
12 歲或以上人士		 (第二針滿 5 個月)	 (須已打第三針)
5 至 11 歲人士		 (至少須已打一針) 或  (第一針滿3個月須打第二針)	 (須已打第二針)
康復人士 (5 歲或以上人士)			
- 康復後未滿 6 個月者# - 染疫前已打 2 或 3 針者		暫不需打針	
康復後已滿 6 個月者#			
從未打針		 (康復滿6個月)	 * (第一針滿 6 個月)
染疫前已打 1 針		 * (第一針滿6個月)	

註：# 「康復後」是指最新確診文件紀錄日的 14 日後。

* 已接種一針復必泰疫苗的 5 至 17 歲青少年無需打第二針。

管理公司鼓勵各租戶參考上列時間表安排接種疫苗，以配合相關要求。其他相關資料，請參閱 2019 冠狀病毒病專題網站 www.coronavirus.gov.hk。如有查詢，歡迎致電 2504 8504 與本公司職員聯絡。

2022 年 11 月 18 日



Management Company of Olympic House Limited
Notice
Relaxation of Social Distancing Measures

To: All Tenants of Olympic House
 Date: 18 November 2022









The Government has announced that the social distancing measures has been suitably relaxed effective from 17 November 2022. For premises in which patrons usually wear masks, the Vaccine Pass requirement will be changed from “active checking” to “passive checking”.

Therefore, all persons (including Amber Code) who are complied with the vaccination requirements under the Vaccine Pass are allowed to enter the Olympic House (OH). However, persons with **Red Code are still not allowed to enter.**

All persons (including staff of tenants) are required to use the “LeaveHomeSafe” mobile app to scan the venue QR code and present the scan result to our staff for verification before entering the OH.

Visitors who are not able to present the proof of vaccination or exemption certificate is not allowed to enter the OH, the respective NSA is requested to send a staff to handle the affairs with the visitors outside the entrances of the OH.

The updated vaccination requirements under vaccine pass are as follows:

Implementation Date Category of Persons	Now until 29 November 2022	30 November 2022 onwards
General Public		
Persons aged 12 or above	 (5 months after 2 nd dose)	 (had received 3 rd dose)
Persons aged 5 to 11	 (had received 1 st dose) or  (3 months after 1 st dose)	 (had received 2 nd dose)
Recovered Persons (Aged 5 or above)		
- Recovered persons within 6 months from recovery # - Received 2 nd or 3 rd dose before infection	No additional dose required	
Recovered Persons 6 months after recovery#		
Not vaccinated	 (6 months after recovery)	 * (6 months after 1 st dose)
Received 1 dose before infection	 * (6 months after 1 st dose)	

Remarks: # Recovery is defined as 14 days after the date of the most recent documented positive test.
 * 2nd dose is not required for a person aged 5-17 who took Comirnaty (BioNTech) as 1st dose.

MCOHL encourages tenants to get vaccinated by referring to the timetable above to meet the relevant requirements. For further information, please visit the COVID-19 thematic website (www.coronavirus.gov.hk).

For any enquiries, please contact our staff at 2504 8504.